
Z á p i s
z 12. jednání zastupitelstva obce, konaného dne 27.9.2007

v 19.00 hodin v jídelně KD v Dražicích
________________________________________________________

Přítomno: 9 členů zastupitelstva
                 3 občané

Program jednání: 1. Zahájení, schválení programu jednání
2. Plnění rozpočtu obce
3. Různé, usnesení
4. Diskuse
5. Závěr

___________________________________________________________________________

      1) Zahájení, schválení progamu jednání
Jednání zahájil a řídil starosta obce Stanislav Flígr. Pověřil zápisem místostarostu pana Smažíka a 
ověřovateli jmenoval pana Kuldana a pana Mynaříka. Dále předložil návrh programu jednání 
zastupitelstva obce a okomentoval jednotlivé body. Zastupitelé 9 hlasy program schválili.
U s n e s e n í   č. 59/2007
Zastupitelstvo obce schvaluje návrh programu jednání 9 hlasy.

2) Plnění rozpočtu obce
V dalším bodě okomentoval starosta obce jednotlivé položky výdajů a příjmů obce k 31.8.2007. 
Materiál byl předložen v předstihu zastupitelům. Zastupitelstvo obce vzalo informaci na vědomí.

3) Různé, usnesení
1. Starosta informoval o tom, že ministerstvo financí prominulo penále a také odvod 

finančních prostředků, uložený Finančním úřadem v Táboře za pochybení obce při čerpání 
dotace na výstavbu vodovodu Dražice-východ.

2. Ing. Průcha byl požádán starostou obce, aby zahájil přípravu tvorby rozpočtu obce pro rok 
2008. Zároveň starosta vyzval zástupce příspěvkové organizace a občanských sdružení, aby 
si podali žádosti o dotace na příští rok.

3. Starosta předložil zastupitelům geometrický plán č.  443-223/2004 ze dne 7.10.2004, který 
odděluje pozemky p.č. 2204/3, 2204/4, 2204/5, 2204/6, 2204/7, 2204/8, 2204/9, 2204/10, 
2204/11 o celkové výměře 6 731 m2 od pozemku p.č. 2204/1. Jedná se o chodníky podél 
silnice 1. třídy v obci, které jsou  majetkem Ředitelství silnic a dálnic ČR a v současné době 
probíhají jednání o jejich bezúplatném převodu do majetku obce Dražice.

4. Starosta předložil ke schválení smlouvu se Základní školou Bernarda Bolzana na plnění 
povinné školní docházky na rok 2007/2008.

5. Ing. Průcha požádal o odkup části stavebního materiálu ze stavebního dvora.
6. Maturanti třídy 2N SPŠ strojní a stavební Tábor požádali o zproštění poplatku ze vstupného 

z maturitního plesu, který se bude konat 16.11.2007 v KD. Zastupitelé žádost neschválili.
7. Starosta předložil ke schválení Domovní řád obce Dražice v bytových domech ve vlastnictví 

obce. Zastupitelé 9 hlasy Domovní řád obce Dražice schválili.
8. Letecko-modelářský klub, zastoupený vedoucím klubu panem Liškou, požádal o příspěvek 

na účast na mistrovství ČR ve výši 5 000,- Kč. Zastupitelé 9 hlasy příspěvek schválili.
9. Starosta informoval o postupu oprav hřišť ve sportovním areálu. Akce je rozpracována. Dále 

informoval o průběhu oprav autovusových zastávek. Zastávky budou ještě doplněny o 
informační tabule a odpadkové koše. Poslední akcí, která probíhá, je oprava veřejného 
osvětlení v Radčanech. Ta bude dokončena v měsíci říjnu včetně komunikace.
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10. Místostarosta pan Smažík informoval o přípravách obce a vypracováváním žádostí o dotace 
z Evropské unie, kde přednostně bude žádáno o dokončení komunikace v Radčanech, dále 
cyklostezku, která propojí obec Drhovice a Dražice, následovat by měla rekonstrukce 
chodníků v obci, rekonstrukce obecní návsi, nový dům s pečovatelskou službou a nová 
tělocvična.

U s n e s e n í   č. 60/2007
ad 3) Zastupitelstvo obce schvaluje 9 hlasy převod pozemků p.č. 2204/3, 2204/4, 2204/5, 
2204/6, 2204/7, 2204/8, 2204/9, 2204/10, 2204/11 o celkové výměře 6 731 m2, oddělených od 
pozemku p.č. 2204/1 geometrickým plánem č. 443-223/2004 ze dne 7.10.2004, pod chodníky podél 
silnice 1. třídy z majetku Ředitelství silnic a dálnic ČR do majetku obce Dražice.

ad 4) Zastupitelé 9 hlasy schválili smlouvu se Základní školou Bernarda Bolzana na plnění 
povinné školní docházky na rok 2007/2008 a pověřili starostu jejím podpisem.

ad 5) Zastupitelé 8 hlasy schválili žádost Ing. Průchy o odkup stavebního materiálu ze 
stavebního dvora. 1 hlas se zdržel.

ad 6) Zastupitelé 8 hlasy neschválili zproštění od poplatku ze vstupného na maturitní ples 
16.11.2007. 1 hlas se zdržel.

ad 7) Zastupitelé 9 hlasy schválili Domovní řád obce Dražice v bytových domech ve 
vlastnictví obce.

ad 8) Zastupitelé 9 hlasy schválili příspěvek letecko-modelářskému klubu ve výši 5 000,- Kč  
na účast na mistrovství ČR.

4) Diskuse
V diskusi se v úvodu představil nový řdditel Základní školy a Mateřské školy Dražice 

Mgr. Mrzena, který krátce shrnul situaci ve škole a své plány do budoucna. Zastupitelé vzali 
informace na vědomí.

Paní Mičíková, předsedkyně sociální komise, informovala o činnosti této komise –
jednak o setkání důchodců, vítání občánů i o návštěvách v domácnostech při příležitosti životního 
jubilea nejstarších občanů.

Místostarosta informoval o tom, že obdržel telefonát z Kanceláře poslanecké sněmovny 
ČR o tom, že je schválen znak a prapor obce Dražice.

        5)  Závěr
Jednání bylo ukončeno ve 21.00 hodin
Příští jednání zastupitelstva obce bude 25.10.2007 v 19.00 hodin
Zapsal: Lubomír Smažík

............................................................. ............................................................
                ověřovatelé zápisu                 starosta obce


